
DELAVNI MLADINCI

Zoper dolgočasje
prostega časa

Organizirano preživljanje prostega časa je zlasti za mlade ljudi
nadvse pomembno vprašanje, ki ga rešujemo na več načinov, a doslej
vsekakor ne dovol j pozorno. Mladinska organizaci ja si je ob sodelova-
nju še nekaterih družbenopolitičnih subjektov zadala nalogo, da na
tem področju uvede več reda, da raznovrstni klubi in društva ne bi
več delovali vsak po svoji presoji, ampak povezano, organizirano.

O teh akcijah smo se pogovarjali
s psihologinjo Tatjano Samec, ki
je vršilec dolžnosti predsednika
koordinacijskega odbora za druž-
bene organizacije in društva pri
Predsedstvu OK ZSMS Ljublja-
r.a-Center.

Februarja letos je bila sklicana
problemska konferenca, sklicala
jo je OK SZDL ob sodelovanju OK
ZSMS, o vlogi družbenih organi-
zacij in društev v naši občini.
Sprejeli so vrsto sklepov in stališč,
med drugim tudi to, da bodo siste-
matično in nepretrgano spremljali
uresničevanje zadane naloge.

V OK ZSMS in njeni Konferenci
mladih iz krajevnih skupnosti pri-
pravljajo problemsko konferenco
o preživljanju prostega časa mla-
dih v krajevnih skupnostih.

Republiška konferenca ZSMS
je junija poslala v javno razpravo
gradivo »Družbene organizacije
in društva - kolektivni člani
ZSMS... OK ZSMS je to gradivo
posredovala 250 osnovnim organi-
zacijam ZSMS in približno 80 klu-
bom, društvom in sekcijam v ob-
čini Center.

Koordinacijski odbor SZDL je
sklenil, da bi takoj po poletnih
počitnicah pripravili problemsko
konferenco v zvezi z ustanavlja-

njem mestne SIS za letovanje in
turizem otrok in mladine.

To so torej štiri osnovne akcije v
občini, ki potekajo posredno ali
neposredno okrog vprašanja: or-
ganizirano preživljanje prostega
časa mladih.

Že postorjeno
Na junijski seji predsedstva OK

ZSMS so imenovali dve skupini.
Naloga prve (to vodi naša sogovor-
nica) je pripraviti in izpeljati javno
razpravo o gradivu RK ZSMS. Na-
loga druge delovne skupine, ki jo
vodi Vesna Valentinčič, pa je ana-
lizirati materialne in prostorske
možnosti preživljanja prostega ča-
sa v KS. Ker gre za podobno tema-
tiko, sta delovni skupini predlaga-
li in na zadnji seji Predsedstva OK
SZDL so sprejeli načrt, da bi vse
štiri akcije združili v eno. Seveda
pa so pri tem porazdelili posamez-
ne naloge. Tako delovna skupina,
ki jo vodi Vesna Valentinčič, popi-
suje družbene centre, lokale in
sploh družabne prostore, kjer se
mladi zadržujejo v prostem času.
Delovna skupina, ki jo vodi Tatja-
na Samec, pa analizira kadre in
članstvo društev. Pri tem je nale-
tela tudi na težave, med katerimi
je na prvem mestu ta, da ni točno

znano, koliko društev sploh je v
naši občini (zaradi nepravilne re-
gistracije, nekatera so mestnega
in celo republiškega pomena -
zato niso v občinski evidenci). Vsi
še niso vmili vprašalnikov in po-
pisnic, med prispelimi pa niso vsi
pravilno izpolnjeni. Tako se bo iz
tega namesto natančne analize iz-
cimila le približna informacija.

Ta delovna skupina analizira tu-
di vprašanje financiranja dru-
štev. Analizo letovanja otrok in
mladine pa naj bi pripravili pri
Koordinacijskem odboru OK
SZDL.

Med 26. septembrom in 6. okto-
brom naj bi po krajevnih skupno-
stih potekali razgovori o omenjeni
problematiki, nanje pa bodo pova-
bili vse OO ZSMS, predsednike
družbenopolitičnih organizacij,
rlane IO KK SZDL in predstav-
nik SIS s tega področja (predv-
sem temeljne telesnokulturne,
kulture, otroškega varstva, social-
nega skrbstva, vzgoje in izobraže-
vanja).

Strnjene zaključke bi povzeli na
občinski problemski konferenci,
ki naj bi bila v drugi polovici okto-
bra.
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